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- Gisela Rodríguez
- Mayte Rodríguez
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- Llum Sanmartín
- Gemma Saura

En línia (4):
- Miguel González
- Ruth Ribó
- Esther Sanz
- Sílvia Vigas

Ordre del dia

1. Estat dels objectius de les comissions
2. Valoració del curs 23/24 + Noves propostes de futur
3. Tancament econòmic del 1r trimestre del 2024
4. Precs i preguntes
5. Documents associats

1. Estat dels objectius de les comissions

Junta i totes les comissions actualitzen els objectius que es van marcar a l’inici de
curs. Veure Documents associats (2).



Junta
➢ Ha estat inviable crear una eina de gestió de tasques perquè tothom pugui

veure què es fa en cada moment i per participar en les accions previstes
per a cada comissió.

➢ Encara no s’ha endreçat del tot el Drive de Junta; falta ordenar documents
de la Junta anterior. A més, cada comissió manté el seu propi Drive, en
comptes que totes les carpetes de les comissions pengin del Drive de Junta.

➢ Junta no ha comunicat sistemàticament a les comissions les qüestions
que s’han treballat en reunions ambagents externs.

➢ Tasques afegides (no estaven previstes en els objectius que es van
plantejar inicialment):

○ El Dani col·locarà una bústia a l’escola amb l’objectiu que les famílies
hi puguin deixar suggeriments de manera anònima. Al setembre
s’anunciarà aquesta mesura amb un comunicat.

○ S’ha creat un Instagramde l’AFA.

Biblioteca
➢ No s’han establert paràmetres per gestionar les donacions. Ara bé, a

principi del curs vinent s’enviarà un correu a les famílies per demanar-los
que portin llibres i s’hi determinaran les condicions per fer-ho.

➢ Tot i que l’espai de la biblioteca s’ha renovat i arranjat, està pendent gastar
els diners que queden del pressupost per acabar de condicionar-lo.

➢ La Dolors Rovira, mestra d’infantil, està engrescada amb la creació d’una
Comissió de Biblioteca formada permembres de l’equip docent.

➢ A l’assemblea del 10 de maig (punt 1 de l’ordre del dia) es va aprovar
destinar 600 euros a la compra de llibres pel fons d’infantil. Està en procés
l’elaboració de la llista.

Carnestoltes
➢ S’han complert tots els objectius.
➢ El curs vinent es començarà abans a treballar la disfressa (al setembre),

per donar més temps a les famílies. A més, la data del Carnestoltes cau més
tard que aquest any.

Comunicació
➢ No s’ha determinat l’estil de les comunicacions, és a dir, no s’han elaborat

https://drive.google.com/file/d/1HR4xVC9QpHAf4ub1dW2TScOZAKy0kSPg/view?usp=sharing


plantilles. Cada comissió treballa amb els seus propis dissenys.
➢ No s’ha creat un butlletí trimestral per informar les famílies sobre les

activitats i els projectes que ha endegat l’AFA. Tot i això, a mitjans de curs es
va començar a actualitzar la pàgina web. Falta pujar-hi les notícies del
Cros i la festa de final de curs.

➢ No s’han establert els portaveus de cada comissió de cara als mitjans.
➢ No s’ha fet un calendari de les comunicacions de l’AFA.
➢ Ara mateix aquesta comissió no està gaire activa. Hi ha membres amb

perfil tècnic, però falten voluntaris que s’encarreguin de redactar.

Econòmica
➢ S’està fent un seguiment de les subvencions a les quals pot optar l’AFA,

informant-se sobretot per l’Ajuntament i l’aFFaC. Per exemple, fa pocs dies
s’ha presentant la documentació per optar a una subvenció d’esports.

➢ Com sempre, la festa de final de curs i Santa Llúcia són els actes més
rentables.

➢ S’ha de treballar més a fons en la protecció de dades i la cessió de drets
d’imatge. En aquest sentit, l’AFA vol ser autosuficient en les
comunicacions. Qui s’encarrega d’enviar-les sempre és l’escola, però en
breu ho assumirà l’AFA. S’enviarà un formulari a les famílies a principi de
curs demanant-los la cessió de dades. Qui no doni el consentiment exprés a
aquesta cessió no podrà rebre comunicacions de l’AFA ni tampoc podrà
inscriure els infants a les extraescolars.

➢ Pel que fa al control econòmic, s’ha fet el tancament del 1r trimestre del
2024. El canvi de gestoria ha comportat un canvi molt important en l’àrea
econòmica de l’AFA.

➢ Per primera vegada s’ha fet la declaració d’IVA. Per un canvi legislatiu de
fa tres anys, l’AFA està obligada a presentar-la, perquè la venda de xandalls
i les festes generen beneficis. La quota de socis n’està exempta. L’última
declaració d’IVA que es va presentar va ser fa més d’un any i mig, quan es
va tancar el menjador. El problema és que fins al 2023 no es pot fer perquè
no hi ha informació i, si s’opta per presentar-la, s’aixecaria la llebre. A la
pregunta d’una assistent de si hi pot haver una reclamació retroactiva de
l’IVA per part d’Hisenda, la resposta és que podria passar, però és molt
complicat aventurar quina quantitat s’hauria de pagar.

➢ Aquest any s’ha procurat que hi hagi factures de totes les transaccions



econòmiques, no tiquets. Tot ha passat pel banc i s’ha evitat pagar en
metàl·lic. Ha quedat constància de tots elsmoviments econòmics.

➢ La Junta actual deixa clar que no es pot responsabilitzar de les decisions
en l’àmbit econòmic que va prendre la Junta anterior.

Extraescolars
➢ No s’ha ambientat un espai d’art compartit entre les hores lectives i

l’espai demigdia.
➢ Per manca de temps i de persones, no es va poder organitzar un acte pel

8M.
➢ No s’ha creat un espai interior per a l’extraescolar Natura.
➢ Es vol continuar fent activitats de conscienciació, com la matinal de

gossos.
➢ En relació amb la inclusió, i tot que hi ha marge de millora, sobretot a

Piscina, tots els infants NEE que s’han volgut inscriure a una extraescolar ho
han pogut fer.

➢ Es farà signar una cessió de dades a les famílies per poder passar-les als
professionals de cada extraescolar.

➢ Pel que fa a l’esport escolar, l’Ajuntament ha dut a terme una prova pilot.
Aquest curs que ve s’oferirà d’I5 a 6è, per la tarda, a un preu molt econòmic.
Els infants de 5è i 6è de totes les escoles formaran part d’un únic grup i
faran l’extraescolar a Can Noguera.

➢ Es modificarà el format de l’extraescolar Anglès. S’oferirà dos dies a la
setmana pels infants de primària i un dia pels d’infantil. Serà un anglès més
acadèmic. La raó del canvi és que a partir de 3r les famílies ja no hi
apuntaven les criatures, perquè consideraven que el nivell no era suficient.
La intenció sempre és fomentar la qualitat de les extraescolars que
s’ofereixen i garantir la continuïtat dels infants.

➢ La Joana, de l’extraescolar Natura, no continuarà el curs vinent, ja que ha
trobat una feina que no li permet venir a l’escola. S’està buscant una
alternativa, tot i que serà complicat.

Festes
➢ La comissió s’ha de reunir per avaluar la festa de final de curs. Ja disposen

dels resultats de l’enquesta. Tot i que hi ha alguns comentaris negatius, la
majoria són positius. Els canvis que es van introduir han tingut una àmplia



acceptació. Un dels principals objectius que tenien era que no hi hagués
cues i es va aconseguir.

➢ Aquest any a la comissió hi han entrat dues mares amb infants NEE. A la
festa es va treballar per crear una zona inclusiva i hi ha hagut un retorn
molt bo. Aquestes famílies tenien la comanda preparada prèviament.

➢ Pel curs vinent no saben si mantenir o no els tallers manuals de Santa
Llúcia. Tot i que la gent va col·laborar molt, no van tenir gaire èxit; hi havia
els membres de la comissió i una mare.

➢ La comissió no va participar en el Cros perquè la data era massa pròxima a
la de la festa de final de curs. Comenten que potser es podria plantejar fer
la cursa una mica abans.

➢ La comunicació s’ha dut a terme internament, sense passar per la
Comissió de Comunicació.

➢ Quan s’hagi de desallotjar la caseta caldrà fer un inventari de tot el que hi
ha dins. Es necessitaran moltes mans, sobretot per realitzar tasques de
neteja.

Menjador
➢ La informació de les activitats que duen a terme els infants a l’espai de

migdia s’ha enviat periòdicament a les famílies.
➢ La comissió s’ha reunit periòdicament amb M-Penta, Direcció i Junta (per

aquesta raó han deixat de fer reunions trimestrals amb M-Penta i Direcció,
perquè ja no tenien sentit) i tenen un WhatsApp compartit amb l’empresa
per fer-ne el seguiment.

➢ S’ha fet una enquesta a les famílies per comprovar el seu grau de
satisfacció amb el servei de menjador.

➢ S’ha fet un seguiment dels problemes i les queixes que han arribat via
mares enllaç i correu electrònic.

➢ S’han efectuat inspeccions periòdiques al menjador, però no totes les
necessàries.

➢ Pel que fa al contracte, cal acabar de tancar alguns serrells. L’estan
treballant M-Penta i la Mònica, l’advocada de l’AFA. El que és indubtable és
que al setembre hi haurà menjador.

➢ A la comissió hi ha hagut un descens molt important del nombre de
membres. Sí que hi han entrat un parell de persones noves, però caldrà
ajustar els objectius als recursos humans disponibles.



➢ Es comenta que després de parlar amb la Sonia Afuera (la regidora
d’Ensenyament), l’Ajuntament va fer el manteniment dels aires condicionats
(hi faltava gas i estaven bruts). S’ha pogut determinar que els aires
corresponen a l’Ajuntament. Tot i que ja s’ha acabat el curs i la
temperatura no ha estat gaire alta, s’ha d’incrementar la potència i, per
fer-ho, s’ha demodificar la instal·lació. Els tècnics han de venir en breu.

Pedagògica
➢ Han fet una reunió de balanç com a comissió: s’ho han passat bé, han

arribat a acords i han resolt les diferències que han pogut sorgir.
➢ Per conèixer millor les necessitats reals de les famílies, se’ls ha fet una

enquesta. Es va passar fa un mes i encara és oberta. Com que només l’han
respost 36 persones i, per tant, no és significativa, es farà un recordatori. Els
tres temes més votats han estat: assetjament (bullying), ús de pantalles i
mediació i resolució de conflictes. Es volen dur a terme accions i formació
sobre aquestes qüestions d’acord amb l’escola, que ja ha estat informada
dels resultats. Aquesta enquesta es vol repetir anualment perquè els
interessos poden variar i perquè, de vegades, hi ha temes que únicament
emergeixen fruit de l’alarmisme social.

➢ Pel que fa a les xerrades de sexualitat, els resultats de l’enquesta que es va
passar a les famílies són positius. Sobretot posen en valor el servei de
canguratge. També ha sortit que prefereixen xerrades més dinàmiques i no
tan acadèmiques.

➢ Les xerrades no es van poder enregistrar perquè no es va aconseguir el
permís per fer-ho.

➢ En relació amb la creació d’espais de trobada amb les famílies per
aprofundir sobre temes de sexualitat, no s’han fet perquè consideren que
és millor que se n’encarregui una persona externa. No correspon als
membres de la comissió, que també són famílies, conversar amb altres
famílies sobre temes íntims.

➢ Fa entre 3 i 4 mesos s’havia de realitzar una enquesta específica sobre l’ús
de pantalles, però es va optar per fer una enquesta genèrica perquè
l’escola ja n’havia passat una a les famílies sobre aquest tema.

➢ Al web de l’AFA s’ha penjat informació de les xerrades sobre sexualitat,
així com contingut complementari.

➢ Consideren imprescindible fer un treball entre comissions, sobretot amb la



Comissió de Comunicació i la Comissió de Biblioteca, per poder crear un
espai de recursos al web de l’AFA. De moment, la Comissió Pedagògica i la
Comissió de Comunicació estan nodrint documents amb recursos variats
sobre temàtiques diverses.

➢ Comenten la creació del grup de WhatsApp per part de Junta, que no ha
funcionat del tot. Opinen que cal establir uns mínims per no desincentivar la
participació de les famílies, per exemple, pel que fa als horaris d’enviament
de missatges. Se’ls respon que mai s’envien missatges a hores
intempestives. Afirmen que cal establir canals de comunicació més
pràctics.

➢ Tot i que són deu membres, la comissió vol atreure més persones
voluntàries.

➢ Arran d’aquest comentari, un membre de Junta comenta que potser hi ha
gent que pot participar a l’AFA en actes o esdeveniments concrets, més que
no pas durant tot l’any, així que es crearan comissions específiques pel
Cros i pel Projecte Pati, tal com es fa amb Carnestoltes.

Xandalls
➢ Direcció ha comunicat a Junta que després de la crida que es va fer per

recollir xandalls només en tenen 5. Recordaran als pares de 6è la possibilitat
de donar a l’escola els xandalls que ja no necessitin.

2. Valoració del curs 23/24 + Noves propostes de futur

➢ S’analitzarà l’assistència a totes les assemblees que s’han fet aquest any
segons les diferents franges horàries.

➢ El sopar que s’havia de fer després d’aquesta assemblea es durà a terme a
la primera assemblea del curs vinent. Es donarà la benvinguda a les
famílies d’I3 i es presentaran totes les comissions.

➢ Com que el juny és un mes complicat, l’última assemblea de l’any vinent es
farà almaig.

➢ Una assistent agraeix els diferents horaris de les assemblees i l’oferta de
canguratge.

3. Tancament econòmic del 1r trimestre del 2024

➢ Per assolir els objectius de transparència i visibilitat, es posarà a l’abast de



tothom el document del tancament econòmic del 1r trimestre del 2024.
Està ordenat per partides. Veure Documents associats (3).

➢ S’observa una gran despesa, però ara s’ingressaran els beneficis de la
festa de final de curs i les quotes de les famílies.

➢ Per fer la valoració anual, caldrà disposar de tota la documentació de l’any.

4. Precs i preguntes

➢ Quins van ser els resultats de l’enquesta que es va fer a les famílies per
comprovar el seu grau de satisfacció amb el servei demenjador?
Un pare s’havia d’encarregar d’analitzar els resultats de l’enquesta, però al
final no ho va fer. Una assistent comenta que de l’enquesta no se’n podia
extreure molta informació, sobretot perquè no es va preguntar a les famílies
quin era el menú dels seus fills (normal, vegetarià, halal, etc.). Tot i això,
caldrà fer-ne una valoració.
Des de la Comissió de Menjador s’afirma que les monitores i les cuineres
s’han adaptat a M-Penta, l’arribada de la qual ha estat molt positiva pel
menjador. Aquesta empresa ha fet molta feina i per això la comissió n’ha
tingut menys.

➢ Una assistent fa una proposta: les famílies podrien anar a tastar el menú
de les criatures. La Comissió de Menjador respon que en algunes escoles
això és possible. De fet, M-Penta ho va proposar. La idea és que primer hi
vagin els membres de la comissió i després obrir-ho a totes les famílies.

5. Documents associats

1. Presentació de l’assemblea
2. Taula d’objectius
3. Compte de resultats del 1r trimestre del 2024

https://drive.google.com/file/d/1OOBmHVz_0mAImEp1-nJAV7dD6FpuL_sj/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/13RiIP0nIju5y5JNbWEqx477PXb2nGWw2/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/143yFehpDatX8l6LLidg9pCNiLX7UMFzj/view?usp=sharing

